
Protokół Nr 11/11
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 7 grudnia 2011 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.30, zakończono 012.15.
Przewodniczył: Jadwiga Bieniusiewicz -Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza Sokółki.
4. Rozpatrzenie skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza Sokółki.
5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2012-2014.
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
7. Wolne wnioski.

Ad.!
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz wniosła o zdjęcie punktów 5 i 6 porządku obrad ze
względu na to iż nie opiniowanie tych projektów nie leży w kompetencji Komisji Rewizyjnej.
Komisja 7 głosami "za" przyjęła wniosek.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie całość porządku posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku posiedzenia.

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza Sokółki.
4. Rozpatrzenie skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza Sokółki.
5. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Rozpatrzenie skargi Pana Sławomira Sawickiego na Burmistrza Sokółki.
Skargę przedstawił Radny Sławomir Sawicki jako skarżący i wyjaśnił, że skarga dotyczy tego
że nie uzyskał odpowiedzi na interpelację złożoną do Burmistrza Sokółki w dniu 8 czerwca
2011 r. Takie same pismo złożył do Dyrektora MPWiK i on odpowiedział na nie ale nie
udzielił mi odpowiedzi na wszystkie zadane pytania.



Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz dodała, że są tutaj poruszone dwa aspekty nie
udzielenia odpowiedzi i nie udostępnienia informacji. Powinniśmy się skupić nad aspektem
nie udzielenia odpowiedzi na pismo z dnia 8 czerwca 2011 r.
Radca Prawna D.Kowalczyk wyjaśniła, że pismo Pana Sawickiego zostało przesłane do
MPWiK i Dyrektor udzielił Panu odpowiedzi.
Radny Sawicki wyjaśnił, że Dyrektor MPWiK udzielił odpowiedzi na takie same pismo które
bezpośrednio zostało złożone w MPWiK a nie na te co do Burmistrza zostało złożone.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zapytała dlaczego nie udzielono odpowiedzi na
pismo Pana Sawickiego z dnia 8 czerwca 2011 r.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że można potraktować pismo Dyrektora z 15 czerwca
2011 r. jako odpowiedz na oba zapytania które były takie same.
Radca Prawna D.Kowalczyk wyjaśniła, że Burmistrz prawidłowo przesłał pismo do
Dyrektora MPWiK z prośbą o udzielenie odpowiedzi i Dyrektor uczynił to w jednym piśmie z
dnia 15 czerwca. Jeśli Pan uważa że nie otrzymał Pan informacji publicznej to można złożyć
wniosek do sądu z ustawy o dostępie do informacji publicznej.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz dodała, ze się nie zgadza z opinia że Pana Sawicki
otrzymał odpowiedź, jest to nie zachowanie terminu załatwienia spraw i należy uznać skargę
za zasadną.
Przewodnicząca poddała wniosek o uznanie skargi Pana Sławomira Sawickiego na
Burmistrza Sokółki jako zasadnej.
Komisja 1 głosem "za" przy 3 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" uznała skargę za
niezasadną.

AdA
Rozpatrzenie skargi Pana Ryszarda Małoń na Burmistrza Sokółki.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz poinformowała, iż skargę należy uznać jako
bezprzedmiotową gdyż pojemnik został usunięty z posesji Pana Małoń.
Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie uznała skargę Pana Małoń za bezprzedmiotową.

Ad.S
Wolne wnioski

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jadwiga Bieniusiewicz


